
2024 conceptverslag 1 mei ALV 

 

 

Verslag van de algemene ledenvergadering (ALV) van Volkshuisvesterspensioen op 1 mei 2024,, 
gehouden bij Amershof te Amersfoort, Snouckaertlaan 11, 3811MA, om 13.30 uur. Naast de leden 
van het bestuur (Fons Catau (VZ), Jaap Banga, Peter Blankenstein, Dick de Man, Menno Westveld en 
Hans Schrama) is aan dit overleg deelgenomen door Anna Vroege, Berry Debrauwer en een elRal 
leden (Wildschut, Koziolek, Leplaa, Van Maanan, Van Houten, Brand, Van der Schans, Noort, 
Sterenberg, Kamst en Laarkamp). M.k.a. is Gerrit Willem Kamp. Getracht is om het voor leden 
mogelijk te maken de ALV via Teams te volgen, een 20-tal schreef zich hiervoor in. 

1. De voorziXer opent de vergadering o, 13.30 uur 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. En de deelnemers van deze ALV stellen zich even kort voor. 

2. Verslagen van de beide ALV’s uit 2023 

Beide verslagen worden goedgekeurd en door de voorziXer ondertekend. 

3. Jaarverslag 2023 

In het jaarverslag is o.a. plaats ingeruimd voor het rooster van aRreden. Gerrit Willem Kamp staat 
daarin voor dit kalenderjaar geduid als aRredend en hij stelt zich opnieuw verkiesbaar. Er zijn op dit 
moment nog geen anderen gekandideerd. Het bestuur stelt voor om zijn bestuursrol te con\nueren 
en daarmee stemt de vergadering in zijn geheel in. 

Naar aanleiding van het jaarverslag 2023 verzoekt de heer Henrik Koziolek om wat meer informa\e 
over de afstemming (bijpraatsessie) die tweemaal per jaar plaatsvindt met SPW. Het 5e hoofdstuk van 
het verslag gaat daarop in en duidt in algemene bewoordingen “recente actuele gebeurtenissen, wet- 
en regelgeving, resultaatontwikkelingen en beleidskeuzes”. Hij vraagt of hiervan apart verslag kan 
worden gedaan aan de leden. De voorziXer geeR aan dat hiervan wel verslag word gedaan aan ons 
bestuur, het maakt dus ook deel uit van de bestuursverslagen. Dick de Man duidt dat die verslagen 
vervolgens periodiek wel de basis vormen voor onze nieuwsbrief aan de leden en ook op onze site 
worden verwoord.  

4. jaarrekening 2023 

Door Jaap Banga, onze penningmeester, wordt de jaarrekening kort toegelicht. Hij maakt daarbij ook 
gebruik van de tekst van het jaarverslag. Daarbij komt ook de beoordeling door de kascommissie 
(Kees Noort en Wim Deplaa) aan de orde. Bij monde van eerstgenoemde verklaart de commissie dat 
de financiële presenta\es naar hun tevredenheid zijn toegelicht en omschreven. De commissie stelt 
daarom aan de ALV voor om de penningmeester en het bestuur dechargé te verlenen. Dit advies is 
vervolgens door algemenen stemmen in de vergadering overgenomen. 

Het is gebruikelijk om de kascommissie jaarlijks te rouleren door van één lid (nu Kees Noort) afscheid 
te nemen en door de vergadering te vragen een nieuw lid te duiden. Hiervoor lijkt Kees de Jong zich 
in het verleden kandidaat te hebben gesteld, in het verleden was hij o.a. in de accountancy werkzaam 
bij het WSW. Zijn kandidatuur wordt gesteund door de voltallige vergadering. 

5. Actuele stand rond hoorrecht en transi\eplanbehandeling 



Er worden twee presenta\es gegeven. Eén vanuit de Projectgroep Huurrecht, bij monde van Menno 
Westveld. Samen met Peter Blankenstein en Menno Westveld gaven zij tot nu toe invulling aan dit, 
aan onze vereniging toegekende recht. Zij beraden zich op het vervolg en horen daarover vanmiddag, 
vermoedelijk voor het laatst, onze leden.  

Door Fons Catau wordt vervolgens, na een korte pauze, ingegaan  op de visie voor en door het 
Verantwoordingsorgaan (VO) van de S\ch\ng Pensioenfonds Woningcorpora\es (SPW). Fons is naast 
voorziXer van onze vereniging tevens voorziXer van dit VO. Men moet daar vooral nog de 
onvenwich\gheid van de voorgelegde transi\evoorstellen gaan bediscussiëren. Deze zijn hen nog niet 
gepresenteerd. 

De beelden van deze beide presenta\es zullen na afloop van de ALV op onze site worden 
opgenomen, ook denken we daar de transi\evoorstellen zoals die aan onze projectgroep werden 
voorgelegd aan de leden te kunnen gaan presenteren. 

Tijdens de presenta\e van de projectgroep huurrecht is allereerst geduid op de ingewikkeldheid van 
het geheel en onze wens om vooral niet meteen onder de motorkap te gaan duiken. Wij zijn in onze 
verkenningen van harte bijgestaan door de SPW bij monde van Harald de Valck  (directeur 
bestuursdienst) en door de Koepel Gepensioneerden, waarvan wij lid zijn.  

De opstellers van het transi\eplan zijn de sociale partners. Deze werkgevers en vakbonden kozen 
daarbij nadrukkelijk hun eigen weg. Onze inbreng is uiterst beperkt gebleven, men “hoorde” ons. Wij 
trachXen onze inbreng te richten op de inhaalindex, op de kostenverdeling van de opheffing van de 
doorsneepremie en op de (kosten)ruimte voor de solidariteit. Middels enkele opstellingen, cijfers en 
grafieken worden deze punten toegelicht. 

Peter Blankenstein geeR in de vergadering aan dat er zijn inziens vragen gesteld kunnen worden bij 
de vertegenwoordiging van de gepensioneerden door de vakbonden. Dat houdt verband met de 
organisa\egraad (het aantal vakbondsleden in diverse sectoren), maar ook met de inzet voor 
gepensioneerden t.o.v. ac\even. 

Menno Westveld geeR aan dat de projectgroep de opstelling door de sociale partners als defensief 
(werkgevers) en passief (vakbond :’concept staat vast”) is ervaren. De projectgroep zal nogmaals een 
brief zenden aan hen, met een afschriR aan SPW en aan het VO. 

Na de korte pauze gaat Fons Catau o.a. ook in op het voortraject van de WTP, waarbij de 
gepensioneerden geen formele rol hadden bij de SER. Men mocht daarbij aan de zijtafeltjes 
meepraten. En dat werd niet veel beter et het hoorrecht. Hij licht de plaats en de rol van het 
Verantwoordingsorgaan toe. Daar komt nog discussie over de evenwich\gheid van het besluit tot 
invaren. Dat geldt niet alleen voor de gepensioneerden, maar dus ook voor de ac\even en voor de 
slapers. Niet alleen wij, maar ook DNB zal zich nog over deze materie buigen, daar ligt nog een 
toetsmoment. Mar het is wel goed te bedenken dat de sociale partners binnen hun eigen achterban 
een stevige steun vonden voor hun plan. Hedzer van Houten vraagt of de slapenden ook een rol 
hebben in het VO, dat is niet het geval. Henryk Koziolek vraagt of er ruimte is voor verschil in 
opvaingen tussen het VO en de Projectgroep. En dat is inderdaad het geval, gezien de verschillende 
taakduidingen. 

Er ontstaan enkele korte beschouwingen over: 

- bijlenen door jongeren in nieuwe stelsel  

- gewenste omvang solidariteit 



- eigen belang gepensioneerden 

- belang huurders ook nodig? 

- evenwich\gheidsoordeel in VO 

- bereidheid tot beleggen in oorlogsindustrie 

- gewenste terugkoppeling uit VO in volgende ALV’s 

 

6. Rondvraag en slui\ng 

De voorziXer sluit de vergadering om 15.50 uur en nodigt de aanwezigen uit voor een drankje. 


